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Activiteitenin De Dreef
K3 een dde vverkleedkist iin DDe DDreef
Zondag 23 januari is de show 'K3 en de
verkleedkist' in De Dreef te bekijken.
Tien meiden uit de Coevering geven
een wervelende show weg, die in het
teken staat van een verkleedkist. Vele
liedjes van K3 zullen te horen zijn tij-
dens deze ruim één uur durende show.
Kaarten zijn uitsluitend verkrijgbaar in
de voorverkoop bij De Dreef voor €
1,00. Op deze manier weten wij hoe-
veel zitplaatsen wij moeten creëren. De
show begint om 13.30 uur. De zaal gaat
om 13.15 uur open voor 'vrije' plaatsen.
Tijdens carnaval zal op zondagmiddag
dezelfde show te zien zijn. Er is dan,
i.v.m. de drukte, geen mogelijkheid om
zitplaatsen te creëren.

Jeugddisco voor de basisschooljeugd
van groep 4 tot en met groep 8 is er
weer op vrijdag 21 januari. Tussen
19.00 en 21.00 uur kun je weer lekker
dansen op muziek gedraaid  door DJ
Jasin en DJ Roy. Pasje verplicht. Entree:
1,00, inclusief één consumptie. Vol is
vol. Heb je nog geen pasje? Neem dan
een pasfoto en 1 Euro extra mee, zodat
wij er een voor jou kunnen maken.
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Uitgave:  Stichting Wijkcentrum Coevering

Toch gaat 't Goor / Coevering West, de
bewonersvereniging van de Adelaart-
laan en Waleweinlaan in Geldrop, de
uitdaging aan.

Er komt een brochure van twaalf pagi-
na's. Jo ontwerpt op- en afritten, aan-
sluitingen, viaducten en rotondes om
het tunnelplan toe te lichten. Anderen
schrijven er een verhaal bij met de voor-
delen, zoals geen geluidsoverlast, geen
natuurbeschadiging en wel een toe-
komstgerichte snelle verbinding tussen
A50, A58, de Helmondweg en de A67.
De brochures gaan door het hele land,
van minister Peijs tot het SRE, van
Verkeer & Waterstaat tot grote vervoer-
ders.

Er komen uitnodigingen. Het bestuur
van 't Goor krijgt contact met gemeen-
teraadsleden, Statenleden en directeu-

ren van grote bedrijven.
De zeepbel spat niet uiteen, maar wordt
steviger. Men luistert. Het bestuur wordt
op het Provinciehuis ontvangen.
Statenleden en gedeputeerden luisteren
en zijn onder de indruk. Het lijkt een
sprookje. De krabbel van het eerste
moment opent deuren.

En dan is er ineens de grote doorbraak.
Het Eindhovens Dagblad schrijft artike-
len over de tunnel. De zeepbel vliegt
over de tunnel in het Zeeuwse land,
waarvan de brochure melding maakte.
De uitvoerder ervan, de NV Wester-
schelde, lijkt zich meester te hebben
gemaakt van het plan. Overal worden
gemeenteraden en wethouders bena-
derd. Omroep Brabant meldt het in het
nieuws en op teletekst. Zelfs minister

Lees verder op pagina 5

Van de krabbel 
tot de tunnel
Juli 2004, Jo zet een krabbel op het papier. Niet zomaar een papier,
maar de kaart van Eindhoven en omgeving. Al lang gonst het in onze
omgeving van verhalen over een weg die de verkeersoverlast moet
terugdringen. Niet één jaar, niet tien jaar, maar wel dertig jaar lang
gaat het over een weg dwars door ons woongebied, de gevreesde
Oosttangent. Nu heeft het Samenwerkingsverband Regio Eindhoven
haar kaarten gezet op het Bose-rapport. Negentien varianten zijn er, die
een oplossing zouden bieden in de impasse die al zo lang duurt.
Maar Jo zet een krabbel op papier, op een kaart van Eindhoven en
omgeving. Weg met de Bose-varianten die tot niets leiden, geen
Oosttangent. Nee, de krabbel geeft de plek voor een alternatief plan
aan. Het is een ondergrondse oplossing, nl een tunnel.
Het lijkt een luchtbel, een vluchtige gedachte. Wat kun je ermee?
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A P O T H E E K  
C O E V E R I N G

040 - 286 21 43

040 - 285 70 43

040 - 285 91 15

040 - 286 28 20

040 - 285 40 88

040 - 285 49 53

040 - 285 70 31

040 - 280 11 11

040 - 285 47 07

040 - 285 74 88

040 - 285 34 72
Di. t/m vr. 8.30-17.30, zat. 8.15-16.00

zonder afspraak: 040 - 285 77 54

Coevering 14, Geldrop
040 - 285 60 59

www.denbarbier.nl
040 - 285 17 31

040 - 285 81 20

CCaaffeettaarriiaa ““DDee CCooeevveerriinngg””
040 - 286 24 03 040 - 285 54 88

Gratis parkeren op onze ruime parkeerplaatsen. Droog winkelen in ons
overdekt winkelcentrum

040 - 285 40 71

www.winkelcentrum-coevering.nl
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A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur

CDA
CDA afdeling Geldrop-Mierlo

Het CDA blijft ook na de fusie opkomen
voor de belangen van jong en oud zowel in

Geldrop als in Mierlo

Neem gerust contact op met:
Frits Crooijmans te Geldrop, tel. 2856242

Bas van de Tillaar te Mierlo,
tel. 0492-664907

Secretaris;
W. Evers, Postbus 416

5660 AK Geldrop

Dit kerstverhaal is met toestemming
overgenomen van de website van Juf
Sanne: www.jufsanne.com.

Op de kleuterschool gingen ze kerst-
feest vieren. Daarom had Juf Carla een
kerstboom gekocht, 'n hele grote. Hij
kon haast niet door de deur van de klas.
De kerstbomenman kwam deze zelf
brengen en trok de boom met één hand
de klas binnen. "Waar zal ik hem neer-
zetten?" vroeg hij aan de kinderen." Ze
schreeuwden door elkaar "Daar of
daar!" en wezen alle hoeken aan. "Ik
denk," zei Juf Carla, "dat de beste plek
bij het raam is, want daar zit een stop-
contact voor de lichtjes." Jan Willem, die
al bijna zes was, mocht de doos met
kerstversieringen uit de kast halen. 

Hij zette de doos op een tafel. Alle kin-
deren kwamen er omheen staan.
Evelien maakte de doos open.
"Oooooh," riepen ze allemaal toen het
glinsterende spul tevoorschijn
kwam."Zo'n slinger hebben wij ook,"
riep Tanja met haar vinger wijzend. Alle
kinderen begonnen nu te roepen en
aan te wijzen wat ze thuis ook hadden.
Maar een heleboel dingen had nie-
mand. De kerstbomenman zette onder-
tussen de boom op zijn plaats en hing
de lichtjes erin. Een mooie piek met bel-
letjes eraan had hij er bovenop gezet.
Wat was het een grote boom! Hij stond
in een groene standaard op de grond

en kwam bijna tot aan het plafond. Nu
gingen de kinderen zelf de boom ver-
sieren. 

Heel voorzichtig haalden zij de glinste-
rende ballen en slingers uit de doos en
hingen deze voorzichtig
in de boom. Juf Carla
deed de stekker in het
stopcontact. De lichtjes
gingen aan. Wat was dat
een prachtig gezicht. De
boom was heel mooi
geworden! En hij rook zo
lekker naar dennenbis,
een echte kerstlucht. Er
hingen ook klokjes in van
rood papier en zilveren
sterretjes, die hadden de
kinderen zelf gemaakt.
Ook twee kerstmannetjes
verfraaiden de boom.
Het ene mannetje hing bovenaan en
het andere mannetje hing onderin de
boom. Het leek wel of het onderste
mannetje boos keek en misschien was
dat ook zo. Alle kinderen gingen naar
huis. 
Het kerstfeest begon pas de volgende
dag. Het onderste mannetje mopperde.
" Waarom hebben ze mij zo laag gehan-
gen ik kan hier niks zien!" "Ik lekker wel,"
riep het bovenste mannetje lachend. "Ik
kijk over alles heen en ook nog naar bui-
ten. Ik heb de beste plaats!" Het manne-
tje beneden ging nog bozer kijken. "Ik
vind het een stomme kerstboom," mop-
perde hij. Heel boos wilde hij tegen een
tak schoppen en toen plof!…. viel hij uit
de kerstboom.
Een zilveren engeltje, dat ook onderaan
hing was erg geschrokken. Ze sprak met
een hoog stemmetje: "Als je boos bent,
dan moet je maar weggaan." Het man-

netje dat bovenaan hing riep: "Dat vind
ik ook. Boze kerstmannetjes horen niet
in de kerstboom".
Een Chocoladebeertje ging zich er ook
mee bemoeien en zei: "We kunnen toch
niet allemaal bovenaan hangen. De

boom zal dan van onde-
ren helemaal kaal zijn."
Een groen kaboutertje
met rode laarsjes zei:
"Dat is geen gezicht. Als
het je niet bevalt, dan
hoepel je maar op." Het
mannetje antwoordde
luid: "Nou, ik ga wel weg
hoor!" en hij liep heel
boos de klas uit. Vlug liep
hij de lange gang door
en klom door een raam-
pje dat open stond naar
buiten. Potverdikke, wat

was het koud! Het sneeuwde ook nog.
Maar goed dat hij zijn laarsjes aan had. 
Zijn baard zat meteen vol sneeuwvlok-

Gedonder in de kerstboom

Lees verder op pagina 15
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Lees verder op pagina 5

De voorpret voor Kerst begon in mijn
jeugd zo ongeveer tien dagen van tevo-
ren, als de kerststal van de zolder werd
gehaald. Het was altijd weer een ver-
rassing hoe de stal eruit zou zien.
Zouden de muizen zich weer tegoed
hebben gedaan aan het strooien dak
dat meestal enorme gaten vertoonde?
Dat betekende natuurlijk, dat mijn
vader weer aan de slag moest om, als
het nog enigszins mogelijk was, de
gaten te dichten of anders een geheel
nieuw dak te maken. Het was een flinke
stal ongeveer een vierkante meter
breed, en door het puntdak 1.10 cm
hoog. Die grootte was nodig omdat de
beelden gemiddeld ook een aardig for-
maat hadden, zo tussen de 45 tot 50
cm. 
Die prachtige unieke kerstgroep, die
mijn vader al op vrij jeugdige leeftijd
voor een paar centen op een veiling
had weten te bemachtigen, was indruk-
wekkend. Het gevolg daarvan was wel,
dat de kerststalletjes bij familie en vrien-
den compleet in het niets vielen. Iedere
avond, gedurende de kersttijd, moch-
ten we om beurten een kaarsje aanste-
ken bij de kerststal. Daarna zongen we

gezamenlijk een kerstliedje. Van al die
dagen voor en tijdens de kerst was de
nachtmis toch 'het' hoogte punt. Vanaf
ons tiende jaar mochten we met Pa
naar de nachtmis. Eén jaar, zal altijd een
speciale herinnering doen herleven. Ik
weet niet meer precies of ik toen twaalf
of dertien jaar oud was. 

Het was een extreem koude nacht. Er
stond een ijzige oosten wind en de
bloemen stonden op de ramen.
Vandaar dat we ons voor de warme
kachel in de woonkamer mochten aan-
kleden. Mijn moeder maande ons tot
stilte, zodat wij de slapende thuisblij-
vers, twee zusjes en een broertje, niet
zouden wekken. Zij zouden immers om
zeven uur in de morgen samen met
mijn moeder naar de kerk gaan. De
gloed van de Kerstboomverlichting
scheen over de feestelijk gedekte kerst-
tafel heen. Warm ingepakt, met klap-
stoeltjes in de hand, diep in de jassen
gedoken, liepen mijn vader, zus Hannie
en ik door de koude besneeuwde
nacht. De hevige sneeuwval maakte het
onmogelijk om de auto te nemen. De
nachtmissen in die tijd waren in diverse
kerken erg sfeervol. Dat kwam niet
alleen door de prachtige zang, maar
bovenal door het 'orkestrale'. Normaal
hoor je in de kerk alleen maar orgelmu-
ziek. Toen we rillend van de kou al wrij-
vend in onze handen binnen kwamen
hoorde wij het stemmen van de instru-
menten. Gelukkig was de temperatuur
in de kerk een stuk aangenamer dan
buiten, want hier brandde de kachel.
De klapstoeltjes kwamen goed van pas,
want er was geen plaatsje meer vrij. Alle
banken zaten tjokvol. Het zou nog zo'n
kleine 20 minuten duren voor de mis
zou beginnen. Er kwamen nog steeds
mensen binnen druppelen. Plotseling
werd mijn blik getroffen door een zeer

onverzorgd, armoedig uitziende man.
Hij viel op, omdat hij stond te rillen van
de kou in zijn veel te dunne kleding. 

Mijn vader stootte mij aan, zijn gezicht
sprak boekdelen. Ik keek beschaamd
weg. Het was inderdaad erg onbeleefd
om mensen zo aan te staren. Toen luid-
de de bel de mis in en iedereen ging
staan. De pastoor sprak een welkomst-
woord uit en nodigde ons allemaal uit
om het kerstlied, 'Nu zijt wellekomen' te
zingen. Eenieder zong uit volle borst
mee, ook die man, en ik moest gewoon
weer naar hem kijken, omdat hij zo'n
prachtige bariton had. Opeens keek hij
naar mij, en glimlachte. Ik lachte spon-
taan terug. Ik was verbaasd te zien dat
die glimlach hem zo veranderde. Hij
had een prettig gezicht met een mooi
gebit. Dat gaf hem een totaal andere
uitstraling. Gedurende de mis vingen
onze blikken elkaar van tijd tot tijd. Ik
kon het niet helpen dat ik me afvroeg
wat er toch in zijn leven gebeurd kon
zijn, zodat hij een zwerversbestaan was
gaan leiden? Ook de preek, die over
een aan lager wal geraakte man ging,
had vreemd genoeg indirect betrekking
op die man. 

De mis liep teneinde en eenieder wens-
te zijn naaste een vrolijk Kerstfeest.  Ik
vond het maar niets, dat die man weer
de kou in moest met die dunne kleren.
In een impuls stootte ik mijn vader aan
en vroeg aan hem, naar de man wij-
zend, of het mogelijk zou zijn hem voor
de koffietafel uit te nodigen? Ik voegde
er toen nog snel aan toe, "je hebt vast
nog wel een overjas en een trui die je
niet zo vaak meer draagt, want hij heeft
hetzelfde postuur als jij". Mijn vader
keek niet eens zo verbaasd, waarschijn-
lijk lag de preek nog vers in het geheu-
gen. Hij antwoordde zeer verrassend:
"een goed idee kind". Ik kon wel jui-
chen. Mijn moeder keek in eerste instan-
tie een beetje vreemd op toen we met
zijn vieren de warme woonkamer bin-
nen kwamen. Mijn vader knikte met een
blik van, ik leg het je later wel uit.
Vervolgens begroette mijn moeder hem
heel hartelijk, en bood hem een stoel
aan. Het rook heerlijk naar verse koffie
en warme broodjes. We hadden alle-
maal enorme trek. Gedurende de maal-
tijd heerste er een zeer ontspannen
sfeer, en de gast kreeg eindelijk een

Een zeer speciale kerstnacht

Met hetzelfde
gemak gooi je ‘t
in de afvalbak.

www.nederlandschoon.nl
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naam, "Henk de Vries". Er hing iets mys-
terieus rond Henk, hij had iets ver-
trouwd. Zeker voor mijn vader, die nooit
een goed woord voor zwervers over
had, was dit op zijn minst opmerkelijk.
Henk had goede tafelmanieren, ook zijn
spraak getuigde dat hij van oorsprong
uit een goed milieu kwam. Uit mijn
vaders gedrag kon ik opmaken dat zijn
nieuwsgierigheid om Henk beter te
leren kennen, groeide met de minuut.
Dat kon ik maar al te goed begrijpen,
want ik had dezelfde gevoelens. Maar
erg genoeg, op dat moment, werden
we naar bed gestuurd, ik kon absoluut
de slaap niet vatten. Hoorde ze nog
heel lang praten. De volgende morgen
hoorde we een ongelofelijk verhaal, dat
heel veel verklaarde. Het bleek, dat
Henk in hetzelfde concentratie kamp
(Majdanek in Polen) had gezeten als
oom Noud, de oudste broer van mijn
vader. Oom Noud was na
die tragedie onherkenbaar
veranderd. p

Marijke Kieft  

Vervolg van pagina 4; Een speciale
kerstnacht

Van Kerststal
naar Kerstdorp
Hoe tijden veranderen! Vroeger had
bijna iedereen alleen een kerststal.
Omstreeks 1900 begon het gebruik van
de kerstboom, afkomstig uit Duitsland,
zich in Nederland en België op ruime
schaal te verspreiden. Tegenwoordig
worden er door enthousiaste verzame-
laars al hele dorpen gebouwd. Dat is
komen overwaaien uit Engeland. Het
heeft ook iets typisch Engels, de
Dickens huisjes. Het begint zelfs al aar-
dig op een rage te lijken. Er worden nu

al prijzen uitgeloofd door tuincentra,
aan mensen die het mooiste kerstdorp
hebben. 

Mij kwam ter oren dat de familie Maas in
vier jaar tijd al een aardig kerstdorp ver-
zameld heeft. Ik ben er een kijkje gaan
nemen. 
Het initiatief om een kerstdorp te bou-
wen kwam van dochter Monique, nu
19 jaar oud, die haar eerste kersthuisje
van Lemax vier jaar geleden bij
Coppelmans kocht. Ze was er zo weg
van dat ze na die kerst, samen met haar
moeder, op strooptocht ging. Alles is
dan immers afgeprijsd. Absoluut de
moeite waard, want de prijzen van de
materialen zijn normaal zeer hoog. Om
u een idee te geven waar ik het over
heb, geef ik even een indicatie. Een
huisje van Lemax , het merk op dat
gebied, kost zo tussen de 30 en 40
euro. Een straatje, bestaande uit drie of
vier huisjes, kost tussen de 80 en 150
euro. Lantarenpaaltjes, bomen, poppet-
jes, en rendieren koopt men voor
gemiddeld 4 euro per stuk. Op dit
moment bestaat het Kerstdorpje van de
familie Maas uit ongeveer 25 huisjes,
drie kerkjes, vier straatjes, een vissers-
dorpje, een brandweerstraatje, een fon-
teintje, 50 poppetjes, een treintje met
tunnel en een paar grote bomen met
speciale verlichting. De waarde van dit
alles is ongeveer 1500 euro. Het hele
emplacement is 2.50 m breed, 1.50 m
hoog (3 etages) en helemaal van papier

manche' gemaakt. Onder het emplace-
ment (30 cm hoog) is het een wirwar
van draden en stekkers. De voltage
voor kleine huisjes is drie, die van gro-
tere huizen en kerken is 220. Een grote
blauwe spot, die over het hele emplace-
ment schijnt, maakt het helemaal af. Dit
geeft alles een nog betere kerstsfeer. De
sneeuw lijkt door het blauwe licht net
echt. Met het opzetten van het kerst-
dorp is de hele familie Maas, vier perso-
nen die inmiddels allemaal 'aangesto-
ken' zijn, twee tot drie dagen bezig. Het
versieren voor Kerst zit bij de familie
Maas al jaren in het bloed. Vorig jaar
sleepte de familie Maas de eerste prijs
voor de leukste Kerstbuitenverlichting in
de wacht. De foto stond in het pas uit-
gegeven november nummer van het
Wijkblad Coevering. p

Marijke Kieft

Peijs schijnt positief te zijn over de tun-
nel. Het past in het toekomstige reke-
ningrijden, waardoor het betaalbaar
wordt. De N.V. Westerschelde komt in
maart met een plan. In 2011 kan de
tunnel er liggen.
Van krabbel tot tunnel. Het is wennen.
't Goor stak een klein vuurtje aan, het
brandt nu stevig. Hopelijk verbrandt het
de Bose-plannen en geeft het
Eindhoven en omgeving een primeur.
Het oplossen van structurele verkeers-
problemen op een nieuwe manier. Een
manier die past bij Brainport Eindhoven. 
Gegroeid uit een krabbel van Jo. p

Leo Le Large

Vervolg van pagina 1; Van de krabbel
tot de tunnel

ppppppppppppppppppp

De redactie van Wijkblad
Coevering wenst u een fijne
kerst een gezond en voor-
spoeding 2005
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Al vroeg droomde Roald Amundsen
ervan om poolreiziger te worden. De
poolgebieden waren toen immers één
van de weinige gebieden die nog niet
door de mens waren bezocht.
Desondanks koos hij ervoor om medicij-
nen te studeren aan de universiteit. Dit
was eigenlijk alleen om de wens van
zijn moeder te vervullen. Amundsen
voelde zich er echter niet goed bij. Na
de dood van zijn ouders brak hij zijn stu-
die dan ook af. Hij stortte zich in het
avontuurlijke leven van zeevaarder.

In 1900 behaalde Amundsen zijn brevet
als kapitein der koopvaardij. Drie jaar
later ondernam hij vanuit Noorwegen
zijn eerste grote expeditie om de noord-
westelijke doorvaart te vinden. Dat is de
route door de ijzige zeeën boven
Groenland en Canada. Het kostte hem
en zijn bemanning drie overwinterin-
gen. Via de zee tussen Siberië en

Canada, ook wel de Beringstraat
genoemd, voer hij hierna naar de Grote
Oceaan. Na drie eeuwen was dit dan
eindelijk iemand gelukt!
Het volgende doel van Amundsen was

de Noordpool. In 1909 was het echter
Robert Peary die daar als eerste voet
aan wal zette. Daarom wijzigde hij zijn
plannen en zette een expeditie op voor
de Zuidpool. Ook hier had Admundsen
concurrentie en wel van Robert Falcon
Scott. Beide expedities zaten elkaar op
de hielen. Op 14 december 1911, ruim
een maand voor zijn concurrent Scott,
was het Amundsen die als eerste mens
de Zuidpool bereikte. Na drie dagen
vertrok hij weer met zijn metgezellen.
Het enige wat aan hen herinnerde was
een tentje met de Noorse vlag. Hierin
lag, naast een brief voor de Noorse
koning, ook een brief voor zijn concur-
rent Scott, zodat hij wist dat Amundsen
hem voor was geweest!

Hierna legde Amundsen zich toe op het
maken van vliegreizen boven nog niet
ontdekt gebied. Toen hij in 1928 hoor-
de dat zijn vriend Umberto Nobile met
zijn vliegtuig in het gebied van de
Noordpool vermist was, besloot hij aan
een reddingsactie deel te nemen. Zijn
vliegtuig stortte echter ten noorden van
Noorwegen bij Spitsbergen neer, waar-
bij Amundsen de dood vond.p

Peter Coolen

Kijk op www.wijkbladcoevering.nl voor
alle artikelen “Herkomst Straatnamen
Coevering“ uit voorgaande wijkbladen.
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Herkomst straatnamen
Coevering: Roald Amundsen
Roald (Engelbregt Gravning) Amundsen werd in 1872 in Noorwegen
geboren in een welgestelde familie van scheepseigenaren en zeekapi-
teins. Ook hij had zeemansbloed. Hierdoor gedreven, zou hij de al lang
gezochte noordelijke doorvaart vinden. Misschien belangrijker was het,
dat hij ook als eerste mens voet zette op de Zuidpool. Amundsen werd
hiermee één der laatste grote ontdekkingsreizigers in de geschiedenis.

Roald Amundsen

De laatste maanden zijn druk geweest.
Niet alleen met het maken van surprises
voor Sinterklaas, of het voorbereiden
van de Kerst, maar vooral met BOSE. U
denkt nu waarschijnlijk, daar heb je
hem weer met zijn weg. Ik spreek u wel
weer al die er ligt en u zit te balen van
de extra geluidsoverlast, de onmogelijke
toegang tot de bossen of van de vieze
uitlaatgassen.

Ik hoorde laatst een gevaarlijke mening.
Die van de heer Pollman van de kamer
van koophandel. Die zei namelijk in
nette woorden: "Die BOSE studie klopt
voor geen meter. Maar laten we er niet
over discussiëren, want dan duurt het
allemaal nog langer. Leg maar zo'n
alternatief aan, dan ligt ie er vast. Later
maken we daar wel even een dikke snel-
weg van."

Prachtig verhaal, maar met een gevaar-
lijke adder onder het gras. Het lost wel

niets op, maar hij ligt er dan straks toch
opeens; de weg achter onze wijk langs.
Een lief klein weggetje. Bij zo'n lief klein
weggetje hoort geen verdiepte aanleg
of hoge geluidsschermen. Als even later
de weg even tot snelweg wordt omge-
toverd kunnen we een verdiepte ligging
vergeten. Geluidsschermen zijn in deze
gemeente toch al niet te organiseren.
En wie is de pineut, wij met z'n allen.
Dat mag u even in uw oren knopen.p

Flierefluiter

Continue die Bose ellende ZZwweerrffvvuuiilloopprruuiimmaaccttiiee
aallwweeeerr eeeenn ssuucccceess 
Op 6 november zijn Coevering 50 en 't
Goor/Coevering West gezamelijk aan
de slag gegaan om het zwerfvuil aan de
zuidkant van de Coevering op te rui-
men. De actie heeft 25 zakken zwerfvuil
opgeleverd.

Het was de tweede keer dit jaar dat
beide verenigingen er opuit trokken om
het zwerfvuil in de Coevering op te rui-
men. In april was de actie groter van
opzet en deden er ruim 100 mensen
mee. Nu hebben 25 man (en kinderen)
de zuidkant, inclusief het
Winkelcentrum, schoongemaakt. We
kwamen weer van alles tegen. Van de
bekende blikjes, flesjes, wikkels, plastic
zakken, gedumpte vuilniszakken tot
afval van kattenbakken. Het lijkt erop
dat de schoonmaakacties zin hebben.
De hoeveelheid opgehaalde afval was
minder dan bij de vorige keren.  p
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Op dinsdag 26 oktober heeft weer de
maandelijkse vergadering van
Coevering 2000 plaatsgevonden. 
Verheugend was het om te ervaren, dat
het aantal leden is uitgebreid met twee
vertegenwoordigers van de "SWS"huur-
dersgroep. Dat betekent, dat Coevering
2000 een nog breder draagvlak heeft.
Aan de orde kwamen de volgend
onderwerpen:

De rretourette oop hhet pparkeerterrein bbij
het wwinkelcentrum.
Helaas blijkt het succes van deze retou-
rette tevens tot zijn ondergang te lei-
den. We maken er met zijn allen een
grote bende van. We gooien de boel er
zomaar neer, het vuil komt niet in de
juiste bakken enzovoorts. Dit kost de
"ophaler"veel te veel tijd, dus wordt het
veel te duur. De gemeente overweegt
daarom de retourette weg te halen,
zodat we de troep op ons eigen grond-
gebied kunnen laten slingeren. We heb-

ben het dus voor een groot deel aan
onszelf te danken. Misschien dat de win-
keliers gezamenlijk tot een oplossing
zouden kunnen komen?  

De BBOSE - sstudie, dde wweg aachter dde fflats
.De gemeente durft geen uitspraak te
doen, waardoor de mogelijkheid van
een weg langs de Flats in de Coevering
plotsklaps tot een reële mogelijkheid
gaat behoren.

Geluidswal
Ook hier blinkt de gemeente niet uit in
duidelijkheid. Men houdt zich erg vast
aan de regeltjes, zonder zich om de
wensen van de bewoners te bekomme-
ren. Er wordt nog een brief naar de
gemeente gestuurd met nogmaals het
standpunt van Coevering 2000: er moet
iets gedaan worden aan de geluids-
overlast van de A67 die we in de
Coevering ondervinden.

Verder is de Revitalisering van het win-
kelcentrum aan de orde gekomen. Dat
schiet niet op, evenals de verhuizing
van De Dreef. p

Willem de Vries

Op dinsdagavond 30 november j.l. was
het wijkoverleg voltallig aanwezig.
De agenda is in principe steeds van
dezelfde samenstelling. De meest actu-
ele zaken die niet zijn afgehandeld,
komen steeds weer aan bod. Dat is ook
meteen de intentie van het overlegor-

gaan; tegengas geven aan allerlei
instanties (veelal de Gemeente) om
bepaalde doelstellingen welke de leef-
baarheid in de Coevering ten goede
komen te verwezenlijken. 
Besproken actuele onderwerpen zijn:

Diftar, rretourette een hhondenpoep; 
Over deze onderwerpen is nog veel
onduidelijkheid. Er is ook verschil met
buurtgemeentes.
Op maandag 13 december a.s. zal het
wijkoverleg een onderhoud hebben
met wethouder Sommer en de heer v/d
Krieken op het Gemeentehuis. Mogelijk
in het volgende wijkblad hierover meer.

Revitalisering vvan hhet WWinkelcentrum;
Er is nog steeds veel onduidelijkheid
naar de bewoners van de Coevering.
Als Wijkoverleg horen wij ook niets
meer van de Gemeente. In januari 2005
(datum nog onbekend) is de eerstvol-
gende Raadsvergadering.
Wel is bekend dat het dak van de kerk
(toekomstig wijkgebouw) ingrijpend
aangepast of zelfs geheel vernieuwd
moet worden, om geluidsoverlast te ver-
komen. Dit zal een dure aangelegen-
heid worden. Leuk nieuws is dat de
nieuwe groenteboer het erg goed
schijnt te doen (een groot assortiment
tegen schappelijke prijzen). Er komt
mogelijk ook een Kebabkraam …….!

De BBOSE-sstudie;
In de kranten staat er zowat dagelijks
wel iets over geschreven. Het SRE heeft
het er maar druk mee. 
De beslissing over een bepaalde variant
voor een mogelijke randweg zal niet
voor het volgende jaar vallen. Intussen
blijft het beter benutten van de bestaan-
de westelijke randwegen en het door 't
Goor/Coevering West ingediende idee
voor een tunnel genoeg gespreksstof
opleveren.
In het laatste geval lijkt het erop dat de
NV Westerscheldetunnel met boven-
staand idee aan de haal gaat en hier
een mogelijke dik belegde boterham
inziet! Belangrijk is echter dat het idee
gehoord is en mogelijk uitgevoerd gaat
worden. Jo Bonten is echter de beden-
ker. Mocht er voor deze oplossing wor-
den gekozen dan hebben de leden van
deze wijkvereniging al een naam voor
de tunnel 'De Jo Bontentunnel'.
De plannen van 't Goor/Coevering West

Wijkoverleg Coevering 2000

Lees verder op pagina 9
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Dennis’
Moppentrommel 

Ik ben een ventje dik en rond,
Ik sta zonder benen op de grond;
Mijn hoofd lijkt wel een volle maan,
En zelden heb ik kleren aan;
En al geeft men mij meestal een hoed,
Toch kan ik tegen koude goed;
Al zie ik dan ook akelig wit,
Alleen met vorst voel ik me fit;
Maar als de zon gaat schijnen, o!
Dan huil ik zo, dan huil ik zo;
Mijn ogen tranen dan niet alleen,
Ik heb dan verdriet van kop tot teen;
En houdt de zon niet op met schijnen,
Dan moet ik smadelijk verdwijnen.
Wie ben ik?

Tijdens de kerstnacht ziet een jonge
muis voor de eerste keer van zijn leven
een vleermuis.

Hij rent naar zijn moeder en piept bui-
ten adem: Mama, mama, kom eens vlug
kijken. Buiten vliegt het kerstkindje.

Waarom heeft die os geen horens?
Vraagt de dame uit de stad aan de boer.

Dat kan drie oorzaken hebben, zegt de
boer. Op de eerste plaats groeien bij
veel ossen de horens pas op latere leef-
tijd, op de tweede plaats kan het dier
ziek zijn en op de derde plaats is deze os
een paard

De wwonderbaarlijke ssneeuwbal
Als je een sneeuwbal heel stijf in elkaar-
drukt, hem in de meel rolt en dan ook
het meel weer flink vastdrukt, dan smelt
hij niet, ook al hou je hem vlak bij de
kachtel.

Ik wens iedereen een gelukkig 2005.  p

8

jeugd rubriek

Muziek op de
computer 
Het is leuk en meestal ook nog gratis. Ik
heb zelf ook een muziekprogramma op
mijn computer. Het heet Winamp. Je
kunt er echt van alles mee. Je kunt
natuurlijk muziek luisteren en clips bekij-
ken. Het is ook mogelijk om radio te lui-
steren en naar internettelevisie te kijken.
Dat Internet tv is wel van andere landen
dan Nederland, maar het is wel grap-
pig. Je kunt dan Chinese MTV kijken of
gewoon naar een camera ergens in
Parijs. Er zijn natuurlijk veel muziekpro-
gramma's die je van Internet kan down-
loaden. Die zijn niet allemaal even goed
of handig. Als je bijvoorbeeld het beken-
de muziekprogramma Kazaa wil heb-
ben, dan moet je wel hopen dat er
geen virussen op zitten. Ik heb zelf geen
Kazaa, maar ik wil het misschien wel
downloaden. Er zijn natuurlijk nog veel
meer van dit soort programma's. De
meeste zijn echter niet gratis of doen
het niet goed. Toch zou ik iedereen die
een beetje van muziek houd Winamp
aanbevelen. Er staat niet alles op, maar
het is wel leuk! p

Merijn van Wanroij

Merijn van Wanroij,
14 jaar, geeft iedere
maand zijn mening
over een (actueel)
onderwerp.

K3 op tournee
Al maanden zijn we met tien enthou-
siaste meiden aan het oefenen voor
Carnaval om een K3 show in elkaar te
draaien. Twee keer per week dansen we
ons te pletter om alle pasjes en teksten
erin te krijgen. Zaterdag 27 december
kregen Sana, Dionne en Romy een unie-
ke kans om hun talenten naar buiten te
brengen. Tijdens een Sinterklaasmiddag
in de EMA garage te Eindhoven, deden
zij een vijftal liedjes van K3. Het was
natuurlijk allemaal erg spannend. We
kregen een week van tevoren pas het
aanbod. We moesten hals over kop
alvast drie tenues in elkaar naaien. Met
enige hulp van buiten de Coevering,
was dit allemaal op tijd gelukt. En het
resultaat mocht er zijn. K3 danste de
sterren van de hemel. Sana, Dionne en
Romy hadden al enige ervaring met
optreden, omdat zij vorig jaar ook tij-
dens het carnaval in De Dreef diverse
optredens verzorgden. Zelf vonden ze
het keigaaf en supercool. Intussen gaan
wij met alle andere meiden weer
gewoon door voor de rest van de show.
Zondag 23 januari is er om 13.30 uur
'De K3 show en de verkleedkist' in De
Dreef te bewonderen. Kaarten zijn

alléén verkrijgbaar in de voorverkoop
voor € 1,00 bij De Dreef. Op is op! De
show duurt ruim één uur. Men kan dan
lekker zittend genieten. Het is alvast een
voorproefje voor carnaval. Dan treden
ze allemaal nog een keer op tijdens de
K3 zondagmiddag in De Dreef. p
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Horen, zzien een
niet lluisteren ((20)
Aha, er staat weer wat te gebeuren.
Niet dat die ene baas wat actiever is
geworden, maar ze doen met z'n allen
een beetje geheimzinnig. Tussen vijf uur
en half zes worden de uitlaat rondjes
wat korter. Balletje gooien is er dan niet
meer bij. Die bal interesseert me niets.
Het betekent echter niet dat ik niet wil
zwemmen. Ik kom heus wel terug hoor!
Alleen dat geloven ze niet zo. Zij den-
ken dat als zij iets niet meer zien, dat ik
ook niets meer zie. Ik hoor anders als de
beste en snuffel nog beter. Ik vind
gebraden kip, brood voor de eendjes en
nog veel meer langs de Dommel.
Opeten dat mag natuurlijk weer niet.
Dat gaat nu juist zo fijn in het donker.
Maar goed, tijdens deze donkere
december dagen pas ik me maar aan.
De katten ook, die doen er steeds lan-
ger over om zich naar boven te laten
sturen. Al die schemerlampjes en het
naar het donkere buiten staren trekt ze
schijnbaar aan. Zouden ze de Sint of de
kerstman verwachten? Willen ze mot
met mij? Je gelooft toch niet dat zij op
vrede uit zijn? Al hoe wel.... Laatst was
oma op bezoek, een heel lief mensje. Ik
moet echter altijd stil zitten wachten, tot
zij zit. Ik lag naast haar stoel te dutten
komt er zo'n poezenkreng helemaal de
kamer in gelopen. 't Is maar goed dat ik
haar niet zag, anders was ik van kwaad-
heid zo over oma heen gesprongen. Na
een Ooooh, werd ze met zachte drang
terug gestuurd. Ik bleef maar met een
vragende blik in m'n ogen liggen. Zo
van, mis ik iets? En die mensen maar
zeuren, wat zou het toch fijn zijn als...
Ja, dag, ik wil ook nog wel eens wat lol-
ligs beleven hoor. 
Rond deze tijd hangt er weer zo'n vre-
dig sfeertje in huis en staat een gekapte
boom in huis. Een dergelijk ding wat
ruikt naar buiten. De katten proberen
hun geursporen er aan kwijt te raken.
Helaas, ze zijn allemaal geholpen net als
ik. Telkens als ik van beneden of van bui-
ten kom controleer ik toch, je weet
maar nooit. Wie weet zit er één in de
boom. Ja, het leven van een hond gaat
niet over rozen. Ik moet waakzaam zijn
en me slijmerig gedragen, enthousiast
wandelen, opzitten en pootjes geven. Ik
volg mijn neus naar de keuken en pest
de katten. Doe dat maar
eens allemaal na. Tot
2005!   p

Zar Blok

voor het idee van een tunnel kunt u
lezen in het oktobernummer van het
Wijkblad of op de website van
www.wijkbladcoevering.nl.

De ggeluidswal;
De Gemeente heeft het er zich wel erg
gemakkelijk vanaf gemaakt. Ingrid
Sanders geeft echter niet zo gauw niet
op!  In samenwerking met Rob Friedhoff
is er wederom een brief op het
Gemeentehuis bezorgd, waarop helaas
nog geen antwoord is gekregen. Er bie-
den zich echter nog genoeg mogelijk-
heden aan om dit onderwerp verder uit
te diepen met de Gemeente en de
Provincie. We vragen van de gemeente
dat ze met een gedegen oplossing komt
voor de geluidsoverlast. De oplossing
'wachten tot Rijkswaterstaat ZOAB aan-
brengt' lijkt voor verschillende ambtena-
ren voldoende. De overlast neemt dan
niet veel meer toe. De leden van de ver-
schillende wijkverenigingen gaan hier
echter niet mee akkoord. Zij gaan voor
een reductie van de geluidshinder. Uit
onderzoeken is gebleken dat dit moge-
lijk is. Wordt dus zeker vervolgt !!

Het GGemeentehuis;
De leden van het Wijkoverleg, maar ook
vele andere Geldroppenaren (o.a. door
ingezonden stukken in de krant) vragen
zich af, of een compleet nieuw gemeen-
tehuis wel echt nodig is.
De mening van velen is dat een moge-
lijke uitbreiding d.m.v. een aanbouw
aan de parkeerzijde, de benodigde
extra ruimte ook kan verwezenlijken. Dit
zal minder kosten dan de geplande 20
miljoen. We weten allemaal dat het uit-
eindelijk, door allerlei tegenvallers, wel
kan uitlopen tot misschien wel 30 mil-
joen! In tijden waarop bezuinigd moet
worden moet men slim omgaan met de
middelen. Er zijn immers nog zoveel
zaken die we willen verwezenlijken.
Te overwegen valt of een referendum
over dit onderwerp een zinnige zaak
zou zijn.

De onderwerpen waarover in de rond-
vraag werd gediscussieerd waren o.a.;
De naar velen onzinnige en kostbare
Waterschapsverkiezingen. Wat heeft dat
niet aan drukwerk en andere kosten
met zich meegebracht. De gewone
man in de straat kent de te kiezen per-
sonen vaak niet.
De oproep voor mogelijke bestuursle-
den voor een  SWS-belangengroep
heeft niets opgeleverd. Men gaat nu

proberen via persoonlijke benadering
kandidaten te werven. Getracht wordt
begin 2005 een bestuur te vormen.
De straatverlichting bij de basisschool is
slecht en bij de peuterschool onvol-
doende. Ook de bestrating in deze
omgeving is ver beneden pijl. Over
beide onderwerpen is al reeds corre-
spondentie met de Gemeente geweest.

Na afloop van de reguliere vergadering
werd nog even stilgestaan bij het
afscheid van Harry Lefferts als deelne-
mer van het Wijkoverleg Coevering
2000. Hij kwam er ook gezellig bij.
Onder het genot van een drankje en
een door Harry verzorgd koud buffet,
werd kort teruggeblikt op de verdien-
sten van Harry voor de gehele
Coevering in ca. 30 jaar!
Daarna nam eenieder kort afscheid van
hem met een persoonlijk woordje.
Harry bedankt en het gaat je goed ! p

Gerrit de Bruijn

Vervolg van pagina 7; Wijkoverleg
Coevering 2000

NNiieeuuwwee ggrrooeenntteemmaann 

Op woensdag 24 november j.l. opende
Roel Hulsman de deuren van zijn groen-
tezaak. De vorige groentezaak werd
ruim 2 jaar geleden gesloten. Roel wilde
graag eerder starten. Het heeft echter
even geduurd, voordat hij overeenstem-
ming had met de banken. Daarna was
er een kapotte koeling die voor een
week vertraging heeft gezorgd.
Intussen is een droom die hij al 15 jaar
koesterde uitgekomen. De droom van
een eigen zaak. 
Een groot assortiment en een goede
prijs gaan de mensen naar deze groen-
tezaak trekken, is het stellige idee van
Roel. Hij is ook geen onbekende in de
groentebranche. Hij heeft 10 jaar
gewerkt als groentechef in een super-
markt. Roel kijkt intussen al uit naar de
maand december. Door het grote assor-
timent, waaronder veel exotische pro-
ducten, verwacht hij dat veel mensen
hun kerst inkopen bij hem komen doen.
Ook voor een lekker recept is men bij
Roel aan het goede adres. p
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Spreek me daarom gerust aan als ik in
de wijk rondfiets. Ik hoop zoveel moge-
lijk in de wijk zichtbaar te zijn. Dit kan
natuurlijk niet 24 uur per dag. Ik ben
natuurlijk wel eens een dagje vrij. Ook
vanwege mijn andere werkzaamheden
bij de politie ben ik niet in staat om
dagelijks in de wijk aanwezig te zijn. Ik
ben bovendien begeleider van burgers
die lid zijn van de vrijwillige politie bin-
nen de afdeling Geldrop-Mierlo-Nuenen
en moet zo nu en dan dienst doen bin-
nen de surveillancedienst. Daarnaast
heb ik ook mijn administratie te verwer-
ken. 
De taak als buurtbrigadier neem ik ech-
ter zeer serieus op en vind het een zeer
leuke en waardevolle job. Ik hoop de
wijkbewoners van de Coevering zo veel
mogelijk van dienst te zijn.

Tot kijk in de wijk! Ed Loffeld. p

Wijkbewoners Coevering
Mijn naam is Ed Loffeld, werkzaam als
buurtbrigadier bij de Regiopolitie
Brabant Zuid-Oost, afdeling Geldro-
Mierlo-Nuenen. Ik ben 52 jaar en al 31
jaar werkzaam bij de politie. Ik ben al
ruim twee jaar werkzaam als buurtbri-
gadier. In het begin was ik verantwoor-
delijk voor heel Geldrop, maar sinds 1
september 2004 voor het wel en wee in
de wijk Coevering. Mijn taak is zorgen
voor een goed contact met de bewo-
ners in mijn wijk en samen met hen er
zorg voor te dragen dat de veiligheid en
leefbaarheid binnen de wijk wordt ver-
beterd. Om dit te bewerkstelligen heb ik
contact met gemeente, welzijnsinstellin-
gen, wijkverenigingen en woning-
bouwverenigingen. Ik draag ook mijn
steentje bij aan het project van de
buurtpreventie. 

Verder heb ik binnen de wijk drie basis-
scholen "geadopteerd" om met de men-
sen die werkzaam zijn op deze scholen,
de ouders en de kinderen contacten te
onderhouden. Ik geef om die reden in
het kader van het "Nick en Linda- pro-
ject" lessen aan de groepen acht. Deze
lessen gaan over diverse onderwerpen,
zoals diefstal, geweld, baldadigheid,

vuurwerk, verdovende middelen etc.
Daar buiten adviseer ik de onderwijzers
op de scholen o.a. hoe om te gaan met
geweld op school. De scholen zijn: het
Anker, de Regenboog en De Bron.
Verder bemiddel ik in buurtconflicten en
tracht samen met diegene die een con-
flict hebben tot een oplossing te komen.
Ook geef ik samen met de andere buurt-
brigadiers voorlichting aan de ouderen
in de wijk in het kader van Senioren en
Veiligheid. Deze voorlichting heeft tot
doel te bereiken dat de ouderen onder
ons zich weerveilig voelen op straat en
in en rond de woning. Als afsluiter wil ik
nog vertellen dat ik niet in mijn eentje
ervoor kan zorgen dat de wijk 'De
Coevering' leefbaar en veilig wordt.
DAARVOOR HHEB IIK DDE HHULP VVAN AALLE
WIJKBEWONERS NNODIG! 
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Opblaasboot zzoek
Begin oktober om 13.00 heeft iemand
bij ons in de flat getekend voor een pak-
ket dat voor ons bestemd is met gebruik
van onze NAAM en HANDTEKENING.
Valsheid in geschrifte heet dit ook wel.
Wij waren op dat moment op vakantie.
Ik zou graag via een oproep willen doen
op de persoon die hiervoor verantwoor-
delijk is en hem/haar vragen met het
pakket op de proppen te komen. 
Het gaat om een groot pakket van 21
kg met een zwarte opblaasbare boot
erin. p

fam. van der Wolf
Adm.Byrdstraat 127
5665HC Geldrop
040-2858043

Een oontspannen vvoorbereiding oop dde
bevalling

Binnenkort wordt in Geldrop zwanger-
schapsyoga aangeboden.
Zwangerschapsyoga helpt om op een
ontspannen manier jezelf voor te berei-
den op de bevalling, zowel lichamelijk
als geestelijk. Het gaat hierbij om het
zoeken naar harmonie en rust, op je
eigen manier en in je eigen tempo. Het
gaat niet om prestatie.

Het in verwachting zijn, de bevalling:
het zijn zeer belangrijke momenten in
het leven, misschien wel de mooiste,
maar niet altijd de gemakkelijkste. In
deze periode kun je gemoedstoestan-
den ervaren die volkomen nieuw voor
je zijn; zwangerschap en bevallen zijn
een natuurlijk groeiproces. Negen
maanden lang is een baby in wording
en ook een moeder en een vader.
Door oefeningen gericht op ademha-
ling, houding, bewustwording, concen-

tratie, massage en ontspanning, word
je bewust van je eigen lichaam in ver-
bondenheid met je kindje. Je komt dich-
ter bij je eigen gevoel en kracht waar-
door je meer vertrouwen krijgt en beter
met de situatie om kunt gaan. Je leert
omgaan met angst en pijn, je niet te
verzetten tegen de weeën, maar mee te
gaan in de beweging van de energie.
Baren is een proces van loslaten en van
laten gebeuren.

Enkele lessen worden samen met de
partner gevolgd; de partner leert zo zijn
vrouw ondersteunen en begeleiden.

Na de bevalling kunnen moeders nog
lessen volgen om de draagkracht van
het bekken te herstellen

Cursus bbabymassage
Deze cursus is bestemd voor moeders,
vaders of verzorgers van baby's van
ongeveer zeven weken tot negen
maanden.

AAddvveerrtteennttiiee::  

Zwangerschapsyoga

Zoals jullie wel al weten, zijn wij beiden
gekozen in het bestuur van het
Waterschap De Dommel. Indien
gewenst kunt u ons aanspreken als
bestuurder van het waterschap.

We willen jullie hartelijk danken voor jul-
lie stem. Tijdens de eerste bestuursver-
gadering op 5 januari a.s. zullen we de
eed afleggen. We gaan vervolgens aan
de slag om de belangen van natuur en
milieu extra aandacht te geven. p

Plonie van Campen: p_vcampen@hot-
mail.com 040-2854996
Karel Beljaars: 040-2869154 

KKiieezzeerrss bbeeddaannkktt!!

EEeenn rrooeerriigg jjaaaarr
Voor de redactie van het Wijkblad is het
een roerig jaar geweest. U heeft het
vast niet gemerkt want er lag elke
maand een leuk blad bij u in de bus. 

In 2004 hebben we afscheid genomen
van een aantal vaste krachten. Het
meest ingrijpend was het vertrek van
onze lay-outer Wil van Tongerlo. Elwin
Nieuwenhuis heeft de layout van de
Mac naar de PC overgezet zodat we
backup mogelijkheden hebben. Dat
kwam direct van pas zoals u met dit
blad kunt zien. Elwin is een maandje op
vakantie geweest en ondergetekende
heeft een paar avonden mogen zwoe-
gen op dit wijkblad. Ook hebben we
afscheid genomen van Yvonne en

Babymassage is een bijzondere manier
om elkaar te leren kennen en de onder-
linge band te versterken. Je activeert
hierdoor zowel je eigen zintuigen als
die van de baby. Dit alles heeft onmis-
kenbaar een positieve uitwerking op de
emotionele en lichamelijke ontwikkeling
van het kind.

Wie meer wil weten over de mogelijk-
heden om een cursus zwangerschaps-
yoga te volgen of interesse heeft in
babymassage, kan contact opnemen
met Adri van Rooij (tel. 040-28579) of
met Joke van der Aa (tel. 040-2858074;
e-mail: jokevanderaa@planet.nl) Beiden
zijn zwangerschapsdocenten, docenten
babymassage en jeugdverpleegkundi-
gen voor kinderen van 0 tot 4 jaar. p

Martin de Bruijne. Gelukkig hebben we
in Ingrid Sanders een prima corrector
gevonden. Verder is de redactie uitge-
breid met Marijke Kieft. 

Samen met Peter Coolen, Cor van Dee,
Zar Blok, Merijn, Dennis en Flierefluiter
Peal Bakermans hebben we een gezellig
redactie team. Elke maand weten we
weer een interessant wijkblad in elkaar
te zetten. Daarnaast hebben we een
goed bezochte website.

Met dank aan de Dreef, onze adverteer-
ders, onze correspondenten en Bert
Sleutjes met zijn bezorgers kunnen we
begin volgend jaar ons vijfjarig jubileum
vieren. Een jubileum om trots op te zijn,
zeker met zo’n (redactie) team. p

Rob Biesters
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de engelse taal heeft geschreven. 
"Ik kan niet anders", zegt ze, "alles wat
ik bedenk gebeurt in het engels. Het
gaat automatisch. Ik heb er zelfs moeite
mee om in de Nederlandse taal te schrij-
ven. Dan zit ik continue in mijn gedach-
ten te vertalen".
Marijke heeft een prachtig verhaal
geschreven met liefde als thema. 
Je gaat als het ware mee op reis in het
avontuur van deze vrouw met het onbe-
schrijfelijke gevoel van geluk, vreugde,
opwinding en spanning tegenover de
pijn, de schuldgevoelens, de jaloezie,
het verdriet en de eenzaamheid.
Vrienden en familie die haar niet begrij-
pen en vinden dat ze de mooiste sche-
pen achter zich verbrandt. 

Ik praat met Marijke over liefde, gene-
genheid, respect en moed. Waar haalt
ze de inspiratie vandaan om een bijna
400 pagina's tellend boek te schrijven
over een vrouw die letterlijk alles ach-
terlaat om haar geluk elders te beproe-
ven? Een autobiografie? Ze lacht en
zegt dat het materiaal een combinatie is
van fictie en non-fictie. 
"Het kan over iedere vrouw gaan, die
haar leven geeft aan haar gezin, man
en kinderen. Die er voor zorgt dat alles
op rolletjes loopt, zonder ook maar een
moment aan haarzelf te denken en dan
op een dag ontdekt om welke reden
dan ook, dat ze op deze manier niet
oud wil worden. De vrouw in mijn boek
heeft dat onbewust gevoeld en door
een samenloop van omstandigheden
wordt ze als het ware wakker geschud.
De ontmoeting met de man die als een
blok voor haar valt, haar overrompelt
met zijn gevoelens van liefde en gene-
genheid, is voor haar het begin van een
tweede leven. Ze ontdekt ondanks een

Winkelcentrum Coevering 6
5665 GA  Geldrop
Tel.: 040-2857754
Fax: 040-2857754

• 10-knippenkaart, u krijgt korting
• air-conditioned
• haarverlenging - extensions
• zonder afspraak
• woensdag en donderdag 65+ 10% korting
• specialisten in dames knippen en haarkleuren
• er werken in onze kapsalon nog echte herenkapper(sters)
• voor iedere klant staat de koffie klaar

gelukkig en tevreden huwelijk dat ze al
die jaren niet voor haarzelf heeft
geleefd. En ze besluit dát te doen wat
ze moet doen voor haarzelf".
Al lezende, merk ik op, ga je heel veel
sympathie voelen voor deze vrouw.
Haar keuzes en beslissingen die zij
maakt, vragen om moed. Je gunt haar
van harte dat andere leven en tegelij-
kertijd hoop je dat ze toch weer terug-
gaat naar haar gezin. 

Een zzoektocht nnaar lliefde
"Ik denk zegt Marijke, met name in deze
tijd, dat we eigenlijk altijd op zoek zijn
naar liefde en genegenheid. Soms kan
het gebeuren dat je het even niet meer
bij je eigen partner vindt of krijgt. Daar
worden we verdrietig van ook al roepen
we heel hard dat alles goed gaat. Het
verlangen en de hunkering naar aan-
dacht, lieve gebaren, attenties daar
groei je van. Dat is ook de rode draad in
mijn boek. Uiteindelijk loopt haar nieu-
we liefdesleven niet goed af, ze verlaat
hem omdat zijn liefde niet uit respect
voortkomt maar uit obsessie. Daarbij
spelen jaloezie en wantrouwen een
grote rol. Verteerd door schuldgevoel
naar haar man, gaat ze niet naar hem
terug, al zou ze het liefst door hem
getroost willen worden. Ze realiseert
zich dat een affaire tijdelijk is, het zoete
suikerlaagje is er zo afgesnoept".
Heeft het verhaal een happy end?
Ik zie Marijke denken of ze wel of niet
zal vertellen hoe het afloopt, dan zegt
ze: "Als je met liefde uiteindelijk op het
goede pad terechtkomt is er altijd een
happy end. Ik ga dus niet vertellen hoe
het boek afloopt. Het gaat over liefde
en zoals we weten, kan dat alle kanten
opgaan. Wanneer je heftig verliefd
bent, jezelf daarin bijna verliest, kun je
je ook heel eenzaam voelen of alleen.
Die momenten kent mijn personage uit
het boek zeer zeker. 
Het schrijven van het boek heeft ook
geleerd naar mezelf te kijken en mijn
omgeving. Vrienden, kennissen, familie.
Wat is geluk en hoe tevreden ben je met
jezelf en situatie waarin je leeft? Hoe
houden mensen het vol om tegenover
elkaar en de buitenwereld de schijn op
te houden dat ze zo gelukkig zijn, ter-
wijl ze al jaren niet meer in één bed sla-
pen? Of bij elkaar blijven uit materiële
overwegingen. Ik zou mezelf niet meer
durven aankijken in de spiegel. Wat
betekent liefde dan nog als je zo met
elkaar leeft?
We willen gedragen worden, gerespec-
teerd om wie zijn en niet om wie een
ander zou willen dat we moeten zijn.
Het is een thema waarover ik nog veel
meer zou kunnen en willen schrijven,

EEN BIJZONDER VERHAAL 
VAN EEN BIJZONDERE VROUW
April 1988. 
Joanna Veraa is begin veertig wanneer
ze besluit om op vakantie te gaan naar
het zonovergoten Spanje samen met
haar zussen. Echtgenoten en kinderen
blijven thuis. Even los van het leven als
moeder en echtgenote. De boel de boel
laten. Bijtanken, genieten van zon en
warmte en elkaar. Voor het eerst geen
man en kinderen erbij. Ze ervaart de reis
dan ook als iets bijzonders. In het vlieg-
tuig overvalt haar een ongrijpbaar
gevoel. Ze vraagt zich af wat het kan
zijn.
Joanna leidt een tevreden leven. Ze is al
jaren gelukkig getrouwd. Uit dat huwe-
lijk zijn twee dochters geboren die van-
daag de dag een eigen bestaan leiden. 
Tijdens haar vakantie wordt het ongrijp-
bare gevoel tastbaar wanneer ze een
man ontmoet, die hals over kop verliefd
op haar wordt. 
Het is het begin van een periode uit
haar leven gevuld met schuldgevoel,
passie, hartstocht, liefde, jaloezie, onbe-
grip, verdriet en pijn. Joanna geeft haar
huwelijk en gezin op om zich volledig
over te geven aan een verliefdheid die
ze nog niet eerder zo sterk heeft
gevoeld. Familie en vrienden proberen
haar uit alle macht tegen te houden.
Waar begint ze aan, hoe kan ze dit haar
gezin aandoen? Haar omgeving
begrijpt haar niet en al gauw wordt ze
in de steek gelaten door haar beste
vrienden. Ze besluit ondanks alles haar
hart te volgen. 

Een bbijzonder vverhaal
Bovenstaande is in een notedop een
boek geschreven door Marijke Kieft. Het
is nu nog wachten op een uitgever die
de roman wil publiceren. Het bijzonde-
re aan het verhaal is dat Marijke het in

wijkblad_10_2004.qxp  14-12-2004  20:43  Pagina 12



13

De gemeente Geldrop-Mierlo is, zoals
bekend, voornemens een drukke weg
door het mooie natuurgebied van onze
wijk aan te leggen. Juist uit datzelfde
natuurgebied heeft wijkbewoner Peter
Maas inspiratie gehaald voor zijn grote
hobby. Wie is hij en wat is zijn grote
hobby?

Dertig jaar geleden streken Peter en zijn
vrouw neer in het Brabantse land. Hij
kreeg een baan bij Daf. Hij kwam toen
uit zijn geboortestad Amsterdam. Daar
had hij de Rietveld Academie gedaan en
was afgestudeerd als binnenhuisarchi-
tect. Peter richtte zich daarbij op de
standbouw bij tentoonstellingen. Bij
Daf hield hij zich bezig met de
(op)bouw van tentoonstellingen van
vrachtwagens. Hij heeft er zes jaar
gewerkt. Dat was lang genoeg om voor
een baas te werken. Peter besloot voor
zichzelf te beginnen. Hij doet dat op
projectbasis, met name voor scholen en
verzorgingstehuizen. Vaak krijgt hij vele
opdrachten tegelijkertijd binnen. Hij
heeft het druk, maar klaagt daar niet
over.

Vanwege de drukte op zijn werk, heeft
hij niet zoveel tijd voor zijn grote hobby
'schilderen'. Van jongs af aan hield hij
zich bezig met tekenen en schilderen.
Peter herinnert zich zijn achttiende ver-
jaardag. Hij kreeg toen een olieverfdoos
van zijn vader cadeau. Daarmee zocht
hij graag de mooiste plekjes op.
Datzelfde deed hij met vakanties in
Frankrijk. Vanaf de camping zocht hij
dan naar inspiratie voor zijn schilderijen.
En nu Peter in de Coevering woont,
ontdekt hij ook de mooie natuur van
deze wijk. Deze natuur is nu onderwerp

van discussie is door de beoogde weg
om Geldrop. Het nut van deze weg
wordt door vele wijkbewoners betwij-
feld. De schilderijen van Peter onder-
steunen de overtuiging dat de schoon-
heid van de natuur hierdoor danig zal
worden aangetast. 

Peter liep al langer met het idee rond
om zich meer te scholen in zijn hobby.
Op aanraden van een kennis liet hij zich
voorlichten over de Akedemie voor de
Schone Kunsten in het Belgische
Arendonk. Deze Academie wordt voor
een groot deel door Nederlanders
bezocht. En nu zit Peter in zijn achtste
en laatste jaar, samen met andere kun-
stenaars uit Geldrop. Met enkele van
hen vormt hij de Kunstkring Geldrop.
Deze groep bestaat uit twaalf leden.
Afgelopen november hadden zij nog
een expositie in Galerie Covalenco.

Het enige wat Peter met betrekking tot
zijn hobby nog wenst, is meer tijd.
Wanneer dat zal zijn is nog ongewis.
Toch proef ik, dat de tevredenheid over-
heerst. Peter en zijn vrouw wonen
immers met plezier in Geldrop. Ze vin-
den het hier lekker rustig. Terug naar
Amsterdam wil hij niet meer, hoogstens
voor familiebezoek. Amsterdam is hem
namelijk te hectisch. Wel is Geldrop vol-
gens hem wat saai. Misschien dat de al
lang beoogde revitalisering van het win-
kelcentrum Coevering daar wat aan kan
verbeteren. Ook ziet hij de plannen met
betrekking tot de Heuvel, waar onder
andere een nieuwe horecagelegenheid
moet komen, met belangstelling tege-
moet. En verder is het hopen dat een
belangrijke inspiratiebron van Peter bij
het schilderen, het natuurschoon van
onze wijk, bewaard zal blijven! p

Peter Coolen

maar ik wil eerst dit boek proberen aan
de man te brengen". 
Over dde ggrens
Marijke heeft haar werk naar drie uit-
geverijen in Groot-Brittanië gestuurd en
één naar New York. In Londen heeft ze
sinds kort een agent gevonden die haar
boek gaat introduceren bij een uitgever-
ij. Gek genoeg kom je in Groot-
Brittannië geen stap verder zonder
agent die voor jou gaat lobbyen.
In Nederland echter ben je vrij en kun je
in principe overal je verhaal kwijt. Op
mijn vraag waarom ze het boek niet ver-
taalt in het nederlands schudt ze uit-
drukkelijk "nee". 
"Dat gaat me heel veel tijd kosten,
omdat ik juist in de engelse taal denk en
schrijf. Ook kan ik me beter uitdrukken.
Je kan met één woord meer zeggen
dan in het nederlands. Misschien is het
een idee om een vertaalburo in te scha-
kelen, wie weet. Voorlopig blijf ik pro-
beren om voet aan wal te krijgen bij
onze buren over zee".
Ik hoop voor Marijke dat welke uitge-
verij dan ook, haar boek gaat publice-
ren. Het is een prachtig verhaal en
natuurlijk weet ik hoe het afloopt, maar
tegen die tijd mogen de mensen het
zelf lezen.

Love aand RRespect
Met de feestdagen in het vooruitzicht,
waarin we graag proberen meer voor
elkaar te betekenen, wil ik iedereen een
liefdevol, respectvol en genegen tijd
toewensen.
Als we ons best doen om dit ook buiten
de feestdagen voor elkaar op te bren-
gen, geeft 2005 wellicht hoop om met
meer respect elkaar tegemoet te treden.
Met al onze tekortkomingen, cultuurver-
schillen, verschil van mening en
gedachtes. Om wie jij bent, om wie ik
ben, gewoon om wie we zijn. p

Pearl Bakermans

WWiijjkkbbeewwoonneerr zziieett iinnssppiirraattiiee vvoooorr
hhoobbbbyy bbeeddrreeiiggdd

Onze fotograaf Cor van Dee is de laatste
dagen regelmatig de duistere nacht
ingetrokken om foto’s te maken van
kerstverlichtingen.

Op onze website www.wijkbladcoeve-
ring.nl laten we dagelijks onze top 3
zien. Tegen oud en nieuw kiezen we uit
alle foto's de leukste kerstverlichting. p

Mooiste bbuiten-kkerst-
verlichting vverkiezing
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Ik ben Pepper, een klein zwart keffertje.
Je hebt me vast al eens gezien of
gehoord, hoewel het minder wordt
hoor, dat blaffen. Toen ik klein was vond
ik alles en iedereen eng. Ik
kom uit een asiel en dat is
toch een heel andere start
dan bij een warm nest in
een kennel of bij mensen
thuis. De eerste acht
weken van mijn leven ben
ik niet door mensen aange-
raakt. Het was behoorlijk
eng toen dit voor het eerst
wel gebeurde.

Het heeft even geduurd,
voordat ik de mensen uit
mijn gezin vertrouwde.
Andere mensen waren door mij onge-
wenst. Met 14 weken, toen ik alle beno-
digde spuiten had gehad, mocht ik mee
naar de hondenclub 'K.C. de Kempen'
Dit is gelegen aan de Kervel te Geldrop.
We deden mee aan de puppycursus, die
op donderdagavond van 19.30 uur tot
20.45 uur wordt gegeven en op zater-
dag vanaf 11.00 uur.

Op zaterdag, om 12.00 uur, is het pup-
pypraatje. Hier krijgt de baas de infor-
matie die hij nodig heeft. Hij kan zich
hier ook inschrijven. Hij wordt dan lid,

betaalt inschrijfgeld en cursusgeld en hij
bepaalt hoeveel lessen hij wil volgen.
Ook krijg de baas tips, hoe deze bepaal-
de problemen kan oplossen of hoe hij
mij het beste kan verzorgen. Alles om
van mij een gehoorzame en goed opge-
voede hond te maken. Het is nog leuk
ook. Dat is mijn redding geweest. Zit,
plaats en de bal halen kon ik natuurlijk

al, maar contact maken met andere
honden en mensen was mij vreemd. Nu
vind ik het ontzettend leuk en ben al
veel minder bang dan eerst.

Momenteel ben ik met
de gehoorzaamheidscur-
sus bezig, maar uiteinde-
lijk hoop ik dat ik fly bal
of behendigheid mag
doen. Daar kijk ik zo
naar uit. Vaak kom ik
baasjes met andere pups
tegen die niet wisten dat
er bij ons in Geldrop op
zo een fijne manier les
wordt gegeven en hoe
je nog meer kunt genie-
ten van je baas. Zeker
voor honden die baasjes

hebben die nog nooit eerder een hond
hebben gehad, is het een echte aanra-
der. Dat wilde ik u alleen maar even
laten weten. 

Ik wens u veel succes en misschien zien
of horen we elkaar wel eens. p

Een poot van Pepper.

Hallo hondenvrienden
Ingezonden
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ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88

ken. Hij liep zo hard als mogelijk was en
voelde dat zijn rode puntmuts in elkaar
zakte. Opeens hoorde hij kinderen zin-
gen en zag hij een mooie kerstboom
voor een raam staan. 
Vlug klom hij op het raamkozijn en keek
naar binnen. Wat zag hij daar? Drie kin-
deren stonden bij de kerstboom te zin-
gen. Hun mama
was er ook bij, met
een baby op haar
arm. Wat gezellig is
het daar, dacht het
mannetje buiten. 
Maar weet je wat hij
ook zag? De kinde-
ren keken nog het
meest naar de din-
gen die onder in de
kerstboom hingen,
die konden ze het
best zien. En wat
zag hij nog meer?
De moeder pakte
een engeltje onder-
uit de boom en gaf
het aan het baby'tje.
Die kraaide van
pret, omdat ze het even vast mocht
houden. 

Toen het liedje uit was, gingen de kin-
deren naar bed. Het kerstmannetje
klom weer van het raamkozijn af. Hij
was helemaal niet meer boos. Wat ben
ik dom geweest, dacht hij. 
"Was ik maar in de kerstboom gebleven
en tevreden geweest met mijn plaatsje.
Nu kan ik geen kinderen meer blij
maken met Kerstmis.

Verdrietig ging hij op een stoepje zitten.
Hij bibberde van de kou en begon ook
nog een snotneus te krijgen. Hij dacht
aan de mooie kerstboom in de warme

klas en ook aan de kinderen die zo blij
de boom versierd hadden. Opeens
sprong hij op, veegde zijn neus af en
lachte weer. "Ik ga weer terug naar de
klas," zei hij hardop. Hij rende, zo vlug
als hij kon, naar school. Het raampje
was nog open. In drie tellen wipte het
kaboutertje naar binnen. Blij rende hij
de gang door en huppelde met een
vrolijk gezicht de klas in. De klokjes in
de kerstboom begonnen van blijdschap

te klingelen, en het
leek wel of de ballen
en slingers nog
meer glinsterden.

"Hallo!" riep het zil-
veren engeltje, " Ben
je er weer?" Het
kerstmannetje dat
bovenin de boom
hing, viel haast van
blijdschap naar
beneden. Ze waren
allemaal heel blij dat
het mannetje terug
was gekomen. "Wil
je op mijn plaats
hangen?" vroeg het
bovenste kerstman-
netje vriendelijk.

"Nee hoor, ik ga weer op mijn eigen
plekje." Met een klein sprongetje kwam
hij in de onderste takken terecht. Wat
vond hij het nu heerlijk om daar weer te
hangen. Toen de kinderen de volgende
dag op school kwamen, zagen ze hem
meteen. "Kijk eens juf, gisteren keek hij
boos, en nu lacht hij." Alle kinderen
keken naar hem. Gelukkig maar, dat ze
niet wisten dat hij gisteravond wegge-
lopen was. Nu wist hij dat elk plaatsje in
de kerstboom even fijn was. Het maakt
geen verschil of je boven of onderaan
hangt. Als je de kinderen maar blij kunt
maken die bij de kerstboom staan. p

Vervolg van pagina 3; Gedonder in de
kerstboom

Ingezonden

Afval pprobleem,
gratis oopgehaald
Sinds er de "Diftar" is, is er een pro-
bleem opgedoken. Een probleem dat
met de week erger word.

De bewoners van de flats hadden, voor
het Diftar systeem in gebruik werd
genomen, een centrale ruimte waar
een grote afvalcontainer stond. Daar
werd door de bewoners ook vaak afval
ingegooid dat daar niet hoorde, maar
alles werd meegenomen. Een probleem
was er dus niet echt.

Nu het Diftar systeem er is, heeft de
woningbouw deze ruimte afgesloten.
Dit om illegale stort tegen te gaan. De
woningbouw heeft wel een gleuf
gemaakt waar de mensen het oudpa-
pier door kunnen doen.

Dit gaat soms wel wat lastig, maar met
een beetje goede wil kun je het erin krij-
gen.

Maar het probleem is nu dat de mensen
hun grof afval niet kwijt kunnen en dit
dan maar in de hal neerzetten.

Wanneer men de gemeentegids goed
leest, dan weet men dat men dit jaar
nog gebruik kan maken van de regel
dat men een maal per kalenderjaar het
grof huishoudelijk afval gratis mag laten
ophalen. Als een ieder dit zou doen dan
zijn we gelijk van een hoop rommel af.
Wellicht is het zelfs te combineren met
het ophalen van het vuil van de buren.
Onderstaande tekst is van de internet-
pagina van de gemeente gehaald.

Grof hhuishoudelijk aafval
Indien u het grof huishoudelijk afval
(geen tuinafval) niet zelf naar de
Milieustraat kunt brengen, dan kunt u
dit door de huisvuildienst laten opha-
len. U maakt dan een afspraak via
tel.nummer: 040-2574585. Hiervoor
zullen kosten in rekening gebracht wor-
den. Eén keer per jaar zal het grof huis-
vuil (gratis) huis-aan-huis worden inge-
zameld. 

Het is te hopen dat een ieder hier
gebruik van gaat maken. De troep,
behoort dan tot het verleden. p

Een verontruste bewoner
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Aan de inhoud van het Wijkblad wordt de
grootste zorg besteed. Toch zijn fouten nooit
helemaal te voorkomen. Daarom neemt de
uitgever geen verantwoordelijkheid voor
onvoorziene gevolgen, veroorzaakt door
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aangeleverd. Ingezonden stukken kunnen
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niet zeggen dat de redactie het eens is met
de inhoud. 

Homeopathie in de praktijk aaaaaaaa
Marc Jongen heeft in
april van dit jaar zijn
baan opgezegd om
zich volledig te kunnen
richten op de homeo-
pathie. Hij heeft ruim
een jaar geleden de
opleiding in de klassie-
ke homeopathie afge-
sloten. Gaby deed dat
in september van dit
jaar. Zo zijn ze samen
actief in hun "nieuwe"
praktijk en dat heeft zo
zijn voordelen. Ze overleggen samen en
vullen elkaar aan (Net zoals tijdens ons
gesprek). Hun praktijk begint nu lang-
zaam te lopen. Tijdens de opleiding
werd al duidelijk dat er drie tot vijf jaar
nodig is, voordat een praktijk voldoen-
de oplevert om van te kunnen leven.
Mond op mond reclame is hierin zeer
belangrijk. Mensen die geholpen zijn
door de klassieke homeopathie vertellen
dat immers weer door. 

Veel mensen hebben al eens gehoord
van homeopathie, maar hebben er zelf
geen ervaring mee. Met klachten gaan
ze direct naar de huisarts. Daar krijgen
ze vaak een middel voorgeschreven dat
de klachten (tijdelijk) oplost. Pas als de
klachten zo lang aanhouden dat een
arts geen oplossing meer weet, denkt
men (misschien) aan klassieke homeo-
pathie. Volgens Marc kan homeopathie
bij veel problemen een oplossing bie-
den door de oorzaak aan te pakken, in
plaats van de gevolgen. Hierdoor wordt
voorkomen dat de problemen na ver-
loop van tijd weer terugkomen. Veel
hangt ook af van de patiënt. Als deze
open is en zijn problemen goed kan
beschrijven, dan is het eenvoudiger om
een goede diagnose te stellen. Bij geslo-
ten mensen gaat dat veel moeilijker. 

Mocht u een consult aanvragen bij Marc
en Gaby, dan wordt ruim de tijd geno-
men om u te leren kennen. Dit is
belangrijk om alle bijzonderheden te
weten te komen. Hierbij wordt zelfs
gekeken naar de familiegeschiedenis.
Volgens Gaby is het te vergelijken met
detective werk. Pas al een goed beeld
van de problemen is opgebouwd wordt
gezocht naar een homeopathisch mid-
del. Als leek denk je dan aan een potje
speciale homeopathische pillen of een
speciale zalf. Maar dat beeld klopt niet.
Marc liet zijn koffer zien met allemaal
kleine potjes met korrels. Uit al die pot-

jes worden de juiste geselecteerd. De
patiënt krijgt een klein korreltje mee en
moet dan 5 weken later terugkomen
om te vertellen of de problemen afge-
nomen zijn. Dan kan worden besloten
om nog even door te gaan of over te
stappen op een ander homepathische
middel. 

Het contact met de patiënten is één van
de redenen geweest voor Marc en Gaby
om een praktijk te beginnen.
Homeopathie had al langer hun belang-
stelling. De combinatie van interessant
werk en een diepgaand contact met de
patiënt was de reden geweest met een
lange studie te beginnen. Dat was niet
altijd gemakkelijk, omdat ze beiden
tegelijk aan het studeren waren naast
hun werk en gezin. Als klassieke 
homeopaat zijn ze aangesloten bij een
beroepsvereniging. Dat is voor de
patiënten een kwaliteitswaarborg. Elke
zes weken kunnen ze advies inwinnen
bij een werkgroep van collega's. Maar
ook bij de leraren van de studie kan
advies ingewonnen worden. 

Marc en Gaby zijn enthousiast over de
klassieke homeopathie en weten dat
ook over te brengen. Gedurende het
gesprek werd het me al snel duidelijk
dat ik een heel ander beeld had van
klassieke homeopathie. Onbekend
maakt onbemind schoot me te binnen
toen ik hoorde dat nieuwe patiënten
meestal via mond op mond reclame bij
Marc en Gaby komen. 

Mocht u meer willen weten over klassie-
ke homeopathie dan kunt u contact
opnemen Marc en Gaby (040-
8487660). Op www.wijkbladcoeve-
ring.nl kunt u een artikel vinden over
klassieke homeopathie. U vindt dit arti-
kel aan de rechterkant onder
HomeoPractica onder het kopje adver-
teerders. p

U hebt de advertentie van
HomeoPractica waarschijnlijk wel eens
gezien in ons Wijkblad. Een advertentie
van een beginnende praktijk op het
gebied van de klassieke homeopathie.
Omdat we al lange tijd niets meer had-
den gehoord van Marc en Gaby, is het
Wijkblad eens gaan kijken hoe het nu
gaat met hun praktijk.
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